



Declaration Form 聲明書

Title of job applied for 申請職位名稱	
Name of Applicant (In English) 申請人英文姓名	
Name of Applicant (In Chinese) 申請人中文姓名	
HK Identity Card/Passport Number (Optional) 香港身份證號碼/ 護照號碼 (非強制)	

I declare the information provided in this form is true and factual. I understand that my job application will not be considered if I refuse to disclose the necessary information or to undergo Sexual Conviction Record Check (SCRC). I also understand that provision of false information or failing to provide material fact can make the employment voidable and in worst case an offence.

本人謹聲明以下資料真確及為事實。本人明白若本人拒絕提供所需資料或進行性罪行定罪紀錄查核，有關求職申請將不獲受理。另本人知悉，若本人虛報資料 / 隱瞞重要事實，可令聘任失效和在最差的情況下構成犯罪。

- | | Yes
是 | No
否 | N.A.
不適用 |
|--|--------------------------|--------------------------|--------------------------|
| 1) I have no conviction record in Hong Kong or elsewhere
本人在香港或其他地方沒有被裁定干犯刑事罪行 | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 2) I am not being involved in any ongoing criminal proceedings or investigations, including but not limited to arrest or apprehension by the police
本人沒有涉及任何在進行中的刑事訴訟或調查，包括但不限於被警方逮捕或拘捕 | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |

If yes, please state the case and date of the case
如有，請說明該案件及發生日期

- | | Yes
是 | No
否 | N.A.
不適用 |
|--|--------------------------|--------------------------|--------------------------|
| 3) I am / was a permitted teacher
本人現時 / 曾為准用教員 | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 4) I am / was a registered teacher
本人現時 / 曾為檢定教員 | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 5) My Teacher registration has not been cancelled /refused
本人的教師註冊曾遭取消 / 拒絕註冊 | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 6) I have not been the subject of disciplinary actions by way of issuance of advisory, warning or reprimand letters by the Education Bureau for professional misconduct
本人未曾被教育局就專業失德而發出譴責 / 警告 / 勸喻信；紀律處分。 | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 7) I am not being the subject of investigation by another school or the Education Bureau or other professional bodies on professional misconduct allegation(s)
本人現正沒有被學校或教育局或其他專業註冊局調查有關本人專業失德的指控 | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 8) I have not joined the Early Retirement Schemes
本人沒有參加提早退休計劃 | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 9) I have not been convicted of any sexual offences, in Hong Kong or elsewhere, as specified in the Sexual Conviction Record Check Scheme (Annex 1)
本人沒有在香港及其他地方涉及任何列於《性罪行定罪紀錄查核》機制內所涵蓋之性罪行（附錄一） | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |

Annex 1 : A specified list of sexual offences covered under the SCRC scheme
附錄一：《性罪行定罪紀錄查核》機制所涵蓋指明列表中的性罪行

Signature of Applicant :
申請人簽署： _____

Date :
日期 _____

性罪行定罪紀錄審核機制所涵蓋指明列表中的性罪行

《刑事罪行條例》(香港法例第 200 章)

第 47 條	男子亂倫
第 48 條	16 歲或以上女子亂倫
第 118 條	強姦
第 118A 條	未經同意下作出的肛交
第 118B 條	意圖作出肛交而襲擊
第 118C 條	由 21 歲以下男子作出或與 21 歲以下男子作出同性肛交 (只限於受害人為未滿 16 歲者)
第 118D 條	與 21 歲以下女童作出肛交 (只限於受害人為未滿 16 歲者)
第 118E 條	與精神上無行為能力的人作出肛交
第 118G 條	促使他人作出同性肛交 (只限於促使的受害人為未滿 16 歲者)
第 118H 條	由 21 歲以下男子作出或與 21 歲以下男子作出嚴重褻褻行為 (只限於受害人為未滿 16 歲者)
第 118I 條	男子與男性精神上無行為能力的人作出嚴重褻褻行為
第 119 條	以威脅或恐嚇手段促使他人作非法的性行為
第 120 條	以虛假藉口促使他人作非法的性行為
第 121 條	施用藥物以獲得或便利作非法的性行為
第 122 條	窺窺侵犯
第 123 條	與年齡在 13 歲以下的女童性交 (只限於罪犯年滿 18 歲者)
第 124 條	與年齡在 16 歲以下的女童性交 (只限於罪犯年滿 18 歲者)
第 125 條	與精神上無行為能力的人性交
第 126 條	因帶年齡在 16 歲以下的未婚女童
第 127 條	拐帶年齡在 18 歲以下的未婚女童為使她與人性交
第 128 條	拐帶精神上無行為能力的人離開父母或監護人為使其作出性行為
第 129 條	販運他人進入或離開香港目的在於賣淫
第 130 條	控制他人而目的在於使他與人非法性交或賣淫
第 132 條	導致年齡在 21 歲以下的女童與人非法性交
第 133 條	促使精神上無行為能力的人與人非法性交
第 134 條	誘騙他人為使她與人性交或禁錮他人於賣淫場所
第 135 條	導致或鼓勵 16 歲以下的女童或男童賣淫；
第 136 條	導致或鼓勵他人與其性交或向其對露侵犯
	導致或鼓勵精神上無行為能力的人賣淫
第 138A 條	利用、促使或提供未滿 18 歲的人以製作色情物品或作真人色情表演
第 140 條	准許年齡在 13 歲以下的女童或男童經常前往或置身於處所或船隻以與人性交
第 141 條	准許青年經常前往或置身於處所或船隻以作出性交、賣淫、肛交或同性性行為 (只限於受害人為未滿 16 歲者而罪犯為年滿 18 歲者)
第 142 條	准許精神上無行為能力的人經常前往或置身於處所或船隻以作出性交、賣淫或同性性行為
第 146 條	向年齡在 16 歲以下的兒童進行猥褻行為

《防止兒童色情物品條例》(香港法例第 579 章)

第 3 條 關於兒童色情物品的罪行

相關的初步罪行

煽惑他人干犯任何上述罪行
協助、教唆、慫恿或促使他人干犯任何上述罪行
串謀干犯任何上述罪行
企圖干犯任何上述罪行

A specified list of sexual offences covered under the SCRC scheme

Crime Ordinance (Cap. 200, Laws of Hong Kong)

section 47	Incest by men
section 48	Incest by women of or over 16
section 118	Rape
section 118A	Non-consensual buggery
section 118B	Assault with intent to commit buggery
section 118C	Homosexual buggery with or by a man under 21 (only if the victim was under 16)
section 118D	Buggery with a girl under 21 (only if the victim was under 16)
section 118E	Buggery with a mentally incapacitated person
section 118G	Procuring others to commit homosexual buggery (only if to procure a victim under 16)
section 118H	Gross indecency with or by a man under 21 (only if the victim was under 16)
section 118I	Gross indecency by a man with a male mentally incapacitated person
section 119	Procurement of an unlawful sexual act by threats or intimidation
section 120	Procurement of an unlawful sexual act by false pretences
section 121	Administering drugs to obtain or facilitate an unlawful sexual act
section 122	Indecent assault
section 123	Sexual intercourse with a girl under 13 (only if the offender was 18 or above)
section 124	Sexual intercourse with a girl under 16 (only if the offender was 18 or above)
section 125	Sexual intercourse with a mentally incapacitated person
section 126	Abduction of an unmarried girl under 16
section 127	Abduction of an unmarried girl under 18 for sexual intercourse
section 128	Abduction of a mentally incapacitated person from parent or guardian for sexual act
section 129	Trafficking in persons to or from Hong Kong for the purpose of prostitution
section 130	Control over persons for the purpose of unlawful sexual intercourse or prostitution
section 132	Procurement of girl under 21
section 133	Procurement of a mentally incapacitated person to have unlawful sexual intercourse
section 134	Detention for intercourse or in a vice establishment
section 135	Causing or encouraging prostitution of, intercourse with, or indecent assault on, a girl or boy under 16
section 136	Causing or encouraging prostitution of a mentally incapacitated person
section 138A	Use, procurement or offer of persons under 18 for making pornography or for live pornographic performances
section 140	Permitting a girl or boy under 13 to resort to or be on premises or vessel for intercourse
section 141	Permitting a young person to resort to or be on premises or vessel for intercourse, prostitution, buggery or homosexual act (only if the victim was under 16 and the offender was 18 or above)
section 142	Permitting a mentally incapacitated person to resort to or be on premises or vessel for intercourse, prostitution or homosexual act
section 146	Indecent conduct towards a child under 16

Prevention of Child Pornography Ordinance (Cap. 579, Laws of Hong Kong)

section 3 Offences relating to child pornography

Related inchoate offences:

- Inciting another to commit any of the above offences
- Aiding, abetting, counselling or procuring the commission of any of the above offences
- Conspiracy to commit any of the above offences
- Attempting to commit any of the above offences